
                                       Protokół   Nr XLIX/09 
  z  XLIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu  odbytej w dniu  26 listopada 2009 roku
                          w sali Urzędu Miejskiego, Stary Rynek 1

Ustawowy stan Radnych -  2 1
Obecnych Radnych          - 2 1
         Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad  Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XLVII, XLIII  Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o wykonanych inwestycjach miejskich w 2009 roku i planowanych 
    na 2010 rok.
5. Rozpatrzenie uchwał:
   1/ w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miasta Łowicza na lata 
       2007-2013,
   2/ w sprawie zmiany Programu Gospodarczego„Plan Rozwoju Lokalnego Miasta Łowicza 
       na lata 2008-2013”,
   3/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2009 rok,
   4/ w sprawie zmian w Uchwale Nr XL/353/2009  Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 
       28 maja 2009 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim Funduszu 
       Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na sfinansowanie deficytu budżetu 
       na 2009 rok,
   5/ w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
       Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok,
   6/ w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Łowicza z organizacjami 
       pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 
       24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2010 rok,
   7/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości położonej 
       w Łowiczu, w obrębie Kostka w drodze darowizny,     
   8/ w sprawie określenia zasad obciążenia nieruchomości gruntowych stanowiących 
       własność lub będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Miasta Łowicza 
       ograniczonymi prawami rzeczowymi w postaci służebności gruntowych oraz służebności 
       przesyłu.
   6.Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych żądań wynikających 
      z art.36 ust.1-3 i ust.5 oraz wydanych decyzjach na podstawie art.37 ust.6 i 7 ustawy 
      z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
      ( Dz. U. z 2003 r. Nr 80 poz.717 z późn. zm.)
   7.Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
   8.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej Sesji.
   9.Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
 10.Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
 11.Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.     

Ad.1

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa.
Powitał Radnych, Radnego Sejmiku Samorządowego Województwa Łódzkiego 
Pana  Grzegorza  Michalaka,  Komendanta  Powiatowego  Policji  Pana  Zygmunta  Galanta, 
Zastępcę Komendanta Powiatowego Straży Pożarnych Pana Jana Gładysa, Burmistrza Miasta 
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Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Dyrektorów  jednostek,  Przewodniczących  Zarządu 
Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię  Więckowską,  Radcę  Prawnego  Panią  Jolantę 
Służalską-Mrożewską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, 
pracowników Urzędu Miejskiego i przedstawicieli mediów oraz zaproszonych gości.
Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Jan Kaliński - powitał na posiedzeniu 2 dziennikarki  
i tłumaczkę z Ukrainy, które  zapoznają się z pracą Rady Miejskiej i Łowiczem.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że obecnych jest 21 radnych i podejmowane 
uchwały będą prawomocne.

Ad.2

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni i wszyscy zaproszeni na  Sesję
otrzymali proponowany porządek obrad. 
                       Radni nie zgłosili propozycji zmian w porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał  2 pisma, które wpłynęły od Burmistrza Miasta 
w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 2 projektów uchwał:
1/w sprawie  zmiany Wieloletniego  Planu Inwestycyjnego  Gminy Miasta  Łowicza  na  lata 
2007-2013,
2/ w sprawie zmiany Programu Gospodarczego„Plan Rozwoju Lokalnego Miasta Łowicza na 
lata 2008-2013”.
                               / pisma stanowią załączniki/
Pan Krzysztof Jan Kaliński - Burmistrz Miasta - poinformował, że miasto Łowicz  
i powiat Łowicki nie otrzymali środków finansowych w ramach  „Schetynówki”.
Zarząd Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi  poparł wniosek miasta  w sprawie pozyskania 
środków finansowych na wykonanie zadania „Przebudowa nawierzchni ulicy 3 Maja  
i ul. Tkaczew, ul. Bielawskiej, ul. Sybiraków wraz z chodnikami i infrastrukturą towarzyszącą 
w wysokości 1.839.943 złotych, co stanowi 35 % kosztów inwestycji, ale mamy nadzieje na 
pozyskanie większej kwoty na ten cel.
Burmistrz Miasta poinformował, że wyłoniono wykonawcę na realizację kanalizacji 
na Osiedlu Kostka za 1.423.000 złotych, który po kilku dniach się wycofał.  
Zgodnie procedurami można podpisać umowę z wykonawcą, który zaproponował wykonanie 
inwestycji za  1.813.000 złotych, co zwiększa koszty o 400.000 złotych.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował  przegłosowanie wprowadzenia dodatkowo 
do porządku obrad Sesji:
1/projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miasta 
Łowicza na lata 2007-2013,
                               20 „za”, 0 „przeciw”,  0 „wstrzymujące”  
2/projektu uchwały w sprawie zmiany Programu Gospodarczego„Plan Rozwoju Lokalnego 
Miasta Łowicza na lata 2008-2013”.
                               20 „za”, 0 „przeciw”,  0 „wstrzymujące”  
Proponuję wprowadzenie w pkt.5 jako uchwałę nr 1,2 a pozostałe uchwały uzyskają numery 
kolejne. 
Przewodniczący Rady Miejskiej proponuje przegłosowanie zmienionego porządku obrad.
                                20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
Przewodniczący stwierdza, że  zmieniony porządek obrad sesji   został przyjęty 
jednogłośnie.

Ad.3
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że  Protokóły z XLVII, XLVIII Sesji 
zostały wyłożone w  Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.
Sekretarz Sesji XLVII Radny Tomasz Białek oraz Sekretarz XLVIII Sesji Radna Krystyna 
Ostrowska oraz  pozostali Radni uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że Protokóły z XLVII i XLVIII Sesji zostały 
przyjęte bez zmian.
Przewodniczący Rady Miejskiej na Sekretarza Sesji zgłosił Radnego Kazimierza Sobieszka 
który  wyraził zgodę.

Ad. 4 

Informacja o wykonanych inwestycjach miejskich w 2009 roku i planowanych na 2010 
rok -przedstawił Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów 
                                                / stanowi załącznik/
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Zastępca Przewodniczącego
Komisji Radny Ryszard Szmajdziński.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Grzegorz 
Wojciechowski.
                                                / stanowią załączniki /
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  że  Rada Miejska przyjęła  do wiadomości 
przedstawioną informację.

Ad.5

1/Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
   Miasta Łowicza na lata  2007-2013  oraz pismo z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi 
   Departamentu ds. Regionalnego Programu Operacyjnego przedstawił Pan Robert Oberman 
   Zastępca Naczelnika Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 
                                          / stanowią załączniki / 
                                      Pytań i uwag nie zgłoszono.
    Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                    21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
    Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę  Nr XLIX/401/2009

   2/Projekt uchwały w sprawie zmiany Programu Gospodarczego„Plan Rozwoju 
      Lokalnego Miasta Łowicza  na lata 2008-2013” - przedstawił Pan Robert 
      Oberman Zastępca Naczelnika Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 
                                          / stanowi załącznik/ 
                                      Pytań i uwag nie zgłoszono.
    Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                    21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
    Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę  Nr XLIX/402/2009

    3/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2009 rok wraz 
       ze zmianami - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
                                     / stanowi  załącznik/
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                                Pytań i uwag nie zgłoszono.
     Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji 
                             Radny Grzegorz Wojciechowski.
                                     / stanowi załącznik/
     Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                    20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
     Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę  Nr XLIX/403/2009
    4/Projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XL/353/2009  Rady Miejskiej 
       w Łowiczu z dnia 28 maja 2009 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczek
       w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi 
       na sfinansowanie deficytu budżetu na 2009 rok - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek
                     Skarbnik Miasta.
                                     / stanowi  załącznik/
                                Pytań i uwag nie zgłoszono.
        Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji 
                             Radny Grzegorz Wojciechowski.
                                     / stanowi załącznik/
       Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                               20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
        Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła jednogłośnie 
                                 U c h w a ł ę  Nr XLIX/404/2009
   5/Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 
     Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
     na 2010 rok- przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Zastępca Naczelnika. Wydziału 
                           Spraw Społecznych 
                              / stanowi  załącznik/
     Radny Robert Wójcik - stwierdził, że przy uchwalaniu Programu brakuje projektu 
     uchwały w sprawie przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 
     Należy rozważyć wspólnie z MOPS czy nie jest celowe, aby Miejski Program Przemocy 
     w Rodzinie nie był finansowany z tych samych środków finansowych, co Program  
     Profilaktyki Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
     Narkomanii. Radny poinformował, że przemoc w rodzinie najczęściej występuje 
     w rodzinach mających problemy z nadużywaniem alkoholu.
     Stwierdził, że należy zwiększyć środki finansowe na przeciwdziałanie narkomanii, 
     ponieważ ze statystyk policyjnych wynika, że przestępczość wzrosła o 400% .

     Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji  Radny 
                                     Piotr  Pochwała.
     Opinię Miejskiej Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi - przedstawiła Pani 
                                 Anna Bieguszewska.
                                     / stanowią załączniki/
     Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                               21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
     Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę  Nr XLIX/405/2009
   6/Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Łowicza 
      z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 
      ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 
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      wolontariacie na 2010 rok - przedstawił Pan Artur Michalak Naczelnik Wydziału
                       Promocji, Kultury Sportu i Turystyki 
                                      / stanowi załącznik/
     Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji  Radny 
                                     Piotr  Pochwała.
     Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                    21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
     Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę  Nr XLIX/406/2009
   7/Projekt w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości 
      położonej w Łowiczu, w obrębie Kostka w drodze darowizny -przedstawiła Pani
                   Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami
                                        / stanowi załącznik/
      Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                     Radny Jacek Haczykowski.
                                       / stanowi załącznik/
     Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                    21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
     Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę  Nr XLIX/407/2009
   8/Projekt uchwały  w sprawie określenia zasad obciążenia nieruchomości gruntowych 
      stanowiących własność lub będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Miasta 
      Łowicza  ograniczonymi prawami rzeczowymi w postaci służebności gruntowych 
      oraz służebności przesyłu - przedstawiła Pani  Anna Gajewska Naczelnik Wydziału 
                                       Gospodarki Gruntami
                                        / stanowi załącznik/
     Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                     Radny Jacek Haczykowski.
                                       / stanowi załącznik/
      Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                    21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”  
      Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę  Nr XLIX/408/2009
  Ad. 6.

   Informację Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych żądań wynikających 
   z art.36 ust.1-3 i ust.5 oraz wydanych decyzjach na podstawie art.37 ust.6 i 7 ustawy 
   z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
   ( Dz. U. z 2003 r. Nr 80 poz.717 z późn. zm.)- przedstawiła Pani Anna Gajewska 
                                 Naczelnik  Wydziału Gospodarki Gruntami.
                                          / stanowi załącznik /
                                     Pytań i uwag nie zgłoszono.
    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła informację do 
    wiadomości.

  Ad.7.
  Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami 
  przedstawił Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Jan Kaliński.
                                          / stanowi załącznik /
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Pani Anna Gajewska - poinformowała, że na tereny PKP opracowany jest plan 
zagospodarowania przestrzennego. PKP może tereny sprzedać lub przekazać na podstawie 
ustawy restrukturyzacji i prywatyzacji jednostki. Od dłuższego czasu są prowadzone 
rozmowy na temat nabycia gruntów będących w użytkowaniu wieczystym PKP a będących 
własnością Skarbu Państwa.
Obecnie przejęto 1.20 ha, ale opinie PKP na temat przekazania terenów są różne a ustalenia 
zmienne. Prowadzone są negocjacje, aby pozyskać tereny pod drogi dojazdowe do wiaduktu.
Rozważane są różne sposoby nabycia terenów przez miasto istnieje szansa na przekazanie 
terenów miastu zajętych pod drogi istniejące, ale po wyczerpaniu możliwości odpłatnej 
sprzedaży. Tereny na przedłużenie ulicy Dworcowej mogą być przekazane miastu 
nieodpłatnie pod potrzeby infrastruktury na cele publiczne. Z planu zagospodarowania miasta 
tereny przed Dworcem PKP wynika, że są to tereny różne i nie wszystkie mogą być 
przekazane na cele publiczne. Miasto ubiega się o nieodpłatne przekazanie całości terenów 
za stacją PKP. Należy wykupić drogę pod parking, ale powinna być zaznaczona służebność 
przejścia i przejazdu.
Pan Krzysztof Jan Kiliński - poinformował, że istnieje potrzeba wybudowania parkingu 
za Stacją PKP, ponieważ do pracy w innych miastach codziennie dojeżdża ponad 40 osób.
Na Sesji w miesiącu  grudniu  powinna być podjęta uchwała w sprawie zakupu terenu pod 
parking. Można wybudować parking w sposób oszczędny lub wyłożyć go kostką dokonać 
oświetlenia i ogrodzenia. Na ten cel należy przeznaczyć kwotę około 300.000 złotych. 
Potrzebna jest dobra współpraca z PKP, ponieważ przy budowie ulicy 3 Maja będzie 
zachodziła potrzeba urządzenia przejazdu dla samochodów za sklepem spożywczym „Kasia”
                 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że  Rada Miejska przyjęła do 
wiadomości przedłożoną informację. 
 
Ad.8.

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował., że odpowiedzi na interpelacje i wnioski 
zgłoszone na poprzedniej Sesji zostały przesłane  Radnym w ustawowym terminie.

Ad. 9.

Radny J. Szczepanik - zgłosił interpelację pisemną w sprawie utwardzenia odcinka 
ul. Łąkowej i ul. Nałkowskiej oraz doświetlenia i oznakowania przejścia na drodze nr.14 
na wysokości ulicy Żabiej.
                                              /  stanowi załącznik/ 
Pan B.Bończak - Zastępca Burmistrza Miasta - poinformował, że były rozważane różne 
sposoby oświetlenia przejścia na istniejących słupach. Po uzyskanym porozumieniu 
z Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad miasto otrzymało przyrzeczenie wykonania 
oświetlenia migającego nad przejściem dla pieszych przy ul. Żabiej . 
Planowane jest wykonane tych prac w ciągu 2 tygodni.
Radny R.Szmajdziński - zwrócił się z zapytaniem jak działa Związek Międzykomunalny 
Gmin Dorzecza „Bzura” i jaki mamy wpływ na jego funkcjonowanie. Miasto Łowicz jest 
poważnym udziałowcem i ponosi 20 % odpowiedzialności. Na Walnym Zgromadzeniu 
Związku nie udało się wprowadzić żadnego przedstawiciela Zarządu. 
Z informacji mieszkańców wynika, że Zarząd Związku planuje uzyskać kredyt w wysokości 
40 milionów złotych, co powoduje obciążenie miasta kwotą 8 milionów złotych.
Pan K. J.Kaliński - stwierdził, że miasto jest poważnym partnerem w Związku  Gmin, 
a reprezentantami miasta są Pan Cezary Dzieżek, Radni Michał Anyszewski oraz  
Burmistrzowie Miasta.
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Burmistrz Miasta poinformował, że na dzisiejszą Sesję zaproszony był Pan Cezary Dzierżek 
oraz Pan Ryszard Deluga, którzy z różnych przyczyn nie mogą być obecni.
Celowe jest zorganizowanie spotkania z Radnymi Rady Miejskiej, aby przedstawić 
informację o działalności Związku wraz z budżetem.
Burmistrz Miasta zobowiązał się do zorganizowanie spotkania w najbliższy dniach, o czym
Radni zostaną powiadomieni przez pracowników Biura Rady.
Radny R.Szmajdziński - stwierdził, że Radni akceptowali wybór delegatów zgłoszonych 
przez Burmistrza Miasta. Poinformował, że zgłosił propozycję glosowania imiennego na 
kandydatów, ale nie otrzymali radni takiej szansy.
Głosowano wspólnie na wszystkich kandydatów. Radni powinni być informowani o działaniu 
Związku i planowanych zamierzeniach. Pobieranie kredytu na kwotę 40 milionów złotych 
obciąża miasto kwotą  8 milionów złotych. Należy wyjaśnić na jakie cele będą przeznaczone 
środki finansowe.
Pan B.Bończak - Zastępca Burmistrza Miasta - poinformował, że uczestniczy 
w spotkaniach Związku Gmin, dobrze aby radni byli poinformowani przez władze Związku 
o planowanych zamierzeniach. Stwierdził, że władze miasta były przeciwne składowi 
Zarządu Związku ale Miasto było w mniejszości. Stwierdził, że o planowanych 
zobowiązaniach Związku nie było Miasto informowane.
Pan K.J.Kaliński -poinformował, że było planowane spotkanie w dniu Sesji o godz.16-tej 
 i należy je zorganizować. Burmistrz Miasta poinformował, że odwiedzał wysypisko śmieci 
przy udziale Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów i Naczelnika Wydziału Spraw 
Komunalnych.
Radny P.Gołaszewski- wystąpił z wnioskiem o utworzenie 2 miejsc parkingowych dla osób 
niepełnosprawnych w ciągu ul. Podrzecznej  przy  siedzibie Stowarzyszenia  „Nadzieja”.
                                               / stanowi załącznik/
Pan K.J.Kaliński - poinformował, że  przy ul. Podrzecznej może zmienić się  ruch 
samochodowy po oddaniu ulicy Starorzecze.

Ad. 10.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna Sesja planowana jest
na  dzień 22 grudnia  2009 roku godz.13-ta  z następującymi tematami:

1. Rozpatrzenie projektów uchwał,
2. Uchwalenie planów pracy Rady i Komisji Rewizyjnej na 2010 rok i Komisji 
       na I półrocze 2010 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie zmiany terminu sesji, która 
zgodnie z planem pracy Rady była planowana na 29 grudnia 2009 roku.
                             19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawiła  terminy planowanych posiedzeń 
w miesiącu grudniu bieżącego roku.
                                      / stanowi załącznik/
Radny T. Żaczek - zaproponował, aby Komisja Rewizyjna  odbyła się o godz.14-tej w dniu
7 grudnia 2009 roku.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie zmiany terminu posiedzeń
Komisji.
                               20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  że zmiany w terminie Sesji i Komisji zostały 
przyjęte jednogłośnie przez Radnych.
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Burmistrz Miasta poinformował, że w dniu 21 grudnia 2009 roku o godz.15-tej planowane 
jest spotkanie opłatkowe  z  Radnymi Rady Miejskiej i Radnymi powiatu łowickiego
w Muzeum w Łowiczu.
Burmistrz Miasta zaprosił Radnych na choinkę, która będzie zorganizowana w dniu 
4 grudnia 2009 roku  o godz.16.30 na Starym Rynku.
Poinformował, że na dzisiejszą sesje został zaproszony Pan  Maciej Rybus, który strzelił gola 
w meczu Polska - Kanada. Jest Łowiczaninem i wychowankiem Klubu Sportowego „Pelikan” 
Władze miasta chciały wręczyć gratulacje i podziękowania ale  sportowiec nie przyjechał.

Ad.11
 
 Na tym zakończono obrady XLIX   Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokółowała:                               Sekretarz   Sesji                          Przewodniczący Rady

Alicja Dutkiewicz                           Kazimierz  Sobieszek                         Henryk Zasępa
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